

Redemption Instructions. Please read info below for instructions on how to redeem your Gift card. Redeem (use) Online Only at: <http://hotelsgiftcard.com> 1) Register an Account at <http://hotelsgiftcard.com> then click on Book Trip | Redeem 2) Search, Book or purchase based on your product needs. 3) Once you have selected the options that best suit your needs, enter the details of the person or all persons involved in the booking or product transaction 4) Proceed to the check-out page and copy and paste your eGift card code into the Redeem eGift card code box and click submit, proceed to agree to the T&Cs and click Order now to complete your booking & transaction, you will shortly receive a confirmation via email. 5) A maximum of 2 eGift card codes are permitted per transaction, if your basket value exceeds the value of the eGift cards you may pay the difference by using Visa, MasterCard or American Express. 6) HotelsGift gift cards have a 12 months expiration from issuance, except for residents in North America gift cards do not expire. Ireland expiration is 60 months and Australia & Germany which is 36 months, subject to local State & Country law and any required residual refund value for each State & Country, for full terms and conditions on currency and country of residence redemption requirements please visit <http://tripgift.com/info/terms-and-conditions.aspx> 7) All website content, customer service, tickets and eVouchers will be in English language. Gift cards & eVouchers cannot be exchanged or refunded. 8) For quick answers and any questions regarding Gift cards and best use, please visit <https://faqs.tripgift.com/>

٤ءارق ىج ري .قق اطبل ال ادبتسا تاميل عت <https://faqs.tripgift.com/> ك ب ةصاغل ا قاطب م ادختسا ةيفيك لوح تاميل عت ىل علوصحلل هاندأ تامول عمل ا ىل عباسح لي جستب مق 1) <http://hotelsgiftcard.com>: ىل علطف تنرتن إل اربع ققاطب ا م ادختسا ا دان ت سا ءارشل اب مق وأ زجحا ، ثحبا 2) ل ادبتسا اقل حرزج ح ىل عل رقا م ث <http://hotelsgiftcard.com> كتاج اي تحا بسانت ي تتل ا تارايل لل كر اي تحا درجمب 3) . تاج تنملا نم كتاج اي تحا ىل ا 4) . قل ماعمل ا وأ زجحلا ةيلمع يف نيل ومشملا صاخشال اعيمج وأ صخشلا لي صافت لخدا ، ل ضفأل ا عبرم يف كب صاغل ا ةين ورتكل إل ا قاطب زمرق صل وخسنب مقو دادسل ا ءحفص ىل إلقتنا م لكحال او طورشل ا ىل عل ءقف او مل اب مق م ث ، 'مي دقت' ىل عل رقا ءين ورتكل إل ا ققاطب ا زمزل ادبتسا ربع ا بي رق ا ديكاأت ىل لت فوسو ، قل ماعمل او زجحلا ةيلمع مامتل 'نال بلطا' ىل عل رقا او . قل ماعمل لك يف 2 ءين ورتكل إل ا اي اهل ا تناق اطب زومرل ىل صقأ دحب حمسي 5) . ين ورتكل إل ا ديربل ا م ادختساب قرافل ا عفدكنكمي ، ءين ورتكل إل ا اي اهل ا تناق اطب قميق ءارشل ا قل س قميق تزواج ا اذا 12 دعب HotelsGift اي اده تناق اطب ءيحال ص يهنتنت 6) . سي ربسرکا ن لكي رمأ وأ دراکرتسام وأ ازيف ءيحال ص يهنتنت ال ثيح ءيل امشل ا لكي رمأ يف نوم يقملا نكي مل ام ، رادصل إل ا خيرات نم ارهش ايل ارتسأ يفو ، ارهش 60 يه ادنل ري أ يف اي اهل ا تناق اطب ءيحال ص . ءين ورتكل إل ا اي اهل ا تناق اطب طورش ىل عل لوصحلل ، دل بو ءيال ولک يف ءيل حمل انين او قلل اقفوکل ذو ، ارهش 36 يه اي نامل أو ءرايز ىج ري ، قمقم الانابل او تالمعل ال ادبتسا تابلل طتم لوح قل مک مکح أو ءالمعل ا قم دخ وين ورتكل إل ا عقومل ا ىوتحم عيمج 7) <http://tripgift.com/info/terms-and-conditions.aspx> . ميئاسقل او اي اهل ا تناق اطب . ءيزيلجن إل ا ءغلل اب نوکيس ءين ورتكل إل ا ميئاسقل او رکاذتل او تاراسفتسا ي أو ءعيرس تاباج ا ىل عل لوصحلل 8) . اهادرتسا وأ اهل ادبتسا نکمي ال ءين ورتكل إل ا <https://faqs.tripgift.com/> ءرايز ىج ري . ل ضفال لکشب اهم ادختساو اي اهل ا تناق اطب صوصخب